

### 本院成員榮獲 2009 年度校長模範教學獎

#### College Members Received the Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Award 2009 15/6/2010

本院成員教育學院夏秀禎教授（前排最右）及醫學院周柏珍教授（前排右二）同獲校長模範教學獎。

College members, Professor Amy S C Ha, Faculty of Education (front row, far right) and Professor Janita P C Chau, Faculty of Medicine (front row, second from right) won the Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Award.



### 海外及研究獎學金頒獎茶聚

#### Tea-gathering with Overseas and Postgraduate Scholarship Recipients 21/6/2010



捐獎人梁鶴年伉儷（前排右四、五）、獲獎同學及嘉賓合照。  
Mr and Mrs Stephen Leung, Scholarship donor (front row, fourth and fifth from right), recipients and their families, guests and College staff posed a group photo at the tea gathering.

獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授（左）頒發「鄭棟材研究獎學金」予本院保險、財務與精算學課程應屆畢業生孫貝貝同學。孫同學將前往英國牛津大學修讀金融經濟學碩士課程。

Miss Sun Beibei, a 2010 graduate in Insurance, Financial and Actuarial Analysis (right), received the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee. Miss Sun will pursue her Master degree in Financial Economics at the University of Oxford, England.



院長馮國培教授（左）頒發「邵逸夫爵士留學獎學金」予本院內外全科醫學士課程應屆畢業生鄭華哲同學。鄭同學將赴英國牛津大學修讀臨床醫學博士課程。

Mr Timothy H T Cheng, a 2009 graduate in Medicine (right), received the Sir Run Run Shaw Postgraduate Scholarship from Professor Fung Kwok-pui, College Head. Mr Cheng will pursue his doctoral degree in Clinical Medicine at the University of Oxford, England.



2006/07 年度梁鶴年留學獎學金獲獎人練明心校友返回母校參加茶聚並分享她的經驗。

Miss Lin Ming-sum, recipient of the S Leung Postgraduate Scholarship 2006/07 returned to *alma mater* to share her experiences.

梁鶴年先生頒發其捐贈之「梁鶴年留學獎學金」予本院生物化學系應屆畢業生張少飛同學，張同學將於美國國立衛生研究院修讀細胞循環控制哲學博士課程。

右起：院長馮國培教授、梁鶴年先生、張少飛同學、梁鶴年夫人及獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授

Mr Zhang Shaofei, a 2010 graduate in Biochemistry received the S Leung Postgraduate Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Mr Zhang will pursue his doctoral degree in Cell Cycle Regulation at the National Institute of Health in USA.

From right: Professor Fung Kwok-pui, College Head, Mr Stephen Leung, donor of S Leung Postgraduate Scholarship, Mr Zhang Shaofei, the scholarship recipient, Mrs Stephen Leung and Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee.



院長馮國培教授（右）頒發「周紹棠研究獎學金」予二零零八年度數學系畢業生麥健熙同學。麥同學將繼續於中大研究院修讀二年級數學系碩士課程。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented the Dr S T Tsou Postgraduate Scholarship to Mr Mak Kin-hei, a 2008 graduate of Mathematics. Mr Mak will continue his second year master degree in Mathematics at CUHK.

### 聯合書院同仁與新任校長茶聚

#### United College Members Met the New Vice-Chancellor 2/7/2010



聯合書院同仁與中文大學新任校長沈祖堯教授於茶聚中合照。

左起：陸偉昌教授、梁汝照先生、陳毅恒教授、李雷寶玲女士、署理院長王香生教授、沈祖堯教授、周陳文琬女士、簡阮美妍女士、謝靜憶教授、何志華教授、張雙慶教授及黃聿教授

United College members posed a group photo with Professor Joseph J Y Sung, the new Vice-Chancellor of CUHK at the tea reception.

From left: Professor Scotty W C Luk, Mr Raymond Y C Leung, Professor Chan Ngai-hang, Mrs Christina Li, Professor Stephen H S Wong, Acting Head of United College, Professor Joseph J Y Sung, Mrs Grace Chow, Mrs Pauline Kan, Professor Eliza C Y Tse, Professor Ho Che-wah, Professor Chang Song-hing and Professor Huang Yu.